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XYZ Sdn Bhd
1, Jalan Setia XYZ, Taman Perindustrian XYZ, 40170 Shah Alam, Selangor, Malaysia
Tel: +603-78901XYZ
Fax: +603-78902XYZ
Email: accounting@xyz.com.my
Website: www.xyz.com.my
Dear valued customers,
Important Notice on Sales and Service Tax (SST)
With effect from 01 September 2018, the Sales and Service Tax (SST) at the rate of 6% will be imposed to our goods and services where applicable. This is mandatory in accordance to Sales Tax Act 2018 & Service Tax Act 2018 and related SST regulations. 
XYZ Sdn Bhd SST registration number is B16-1808-31012345. We will also be issuing invoice from 01 September 2018 onwards that will contain the SST number and appropriate tax charges in percentage and amount in compliance to SST requirements.
We thank you for your support and understanding. Should you require more information on SST, please visit the Royal Malaysian Customs Department SST website at http://mysst.customs.gov.my 
Thank you.
From Management of XYZ Sdn Bhd
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尊敬的客户,

关于销售和服务税（SST）的重要通知

承蒙您对我公司长期的信任与支持，XYZ SDN BHD 得以持续成长。在此，XYZ SDN BHD 全体员工表示深深的谢意。

自2018年9月1日起，我们的部分商品和服务将征收6％的销售和服务税（SST）。根据2018年销售税法和服务税法以及相关的SST法规，这是一项强制性税务。

XYZ SDN BHD 的 SST 注册号码是 B16-1808-31012345。我们的发票从2018年9月1日起将会包含SST编号和适当的税费，其百分比和金额以符合SST要求。


为此对大家造成的不便深表歉意，衷心感谢您一贯的支持和关怀，我们将一如既往地和您保持愉快的合作关系，并希望继续得到您的关心和支持！
如果您需要有关SST的更多信息，请浏览Royal Malaysian Customs Department SST 网站 （http://mysst.customs.gov.my）。
特此通知！

XYZ SDN BHD
